
Protokoll vid styrelsemöte 7  20211109

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Elisabet Stålarm, Erik Sånnek 
och Eva Lindholm. 

Bilagor: Ekonomi (1). Finns i originalprotokollet.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet, hälsade alla välkomna.

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötesprotokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Medlemsantalet är nu 451.

§5 KPR
Elisabeth informerade om KPR:s möte den 8 november.
Av arbetsgrupperna är det bara boendegruppen som kommit igång. Övriga förväntas 
starta efter nyår.
Vid utformningen av äldreomsorgsplanen vill KPR ha en återkoppling innan planen 
antas.
KPRs ordförande Lars Johansson samt v ordförande PO Damberg (ersätts av 
Elisabeth Stålarm) har bjudits in till Kommunstyrelsens sammanträde den 10/11.De 
kommer då att ta upp de skrivelser KPR sänt till kommunstyrelsen. De kommerockså 
att bjuda in Ks´presidium till kommande möte i KPR. 
Folkhälsostrateg Karin Skagelin informerade om tankarna kring IT fixare, medel finns 
avsatta till en halvtidstjänst under 2022.
Öppna mötesplatser finns på Frejan och Husaren med olika aktiviteter.
På Skarahemmet kommer det att bli 9 nya säboplatser.
Handlarrundan har nystartat den12 oktober. Den finns endast i Skara och roterar 
mellan Coop, Munken och Citygross. Den körs på tisdagar kl: 10:00 och kan ta med 5 
resenärer per tur.
Vid utformningen av äldreomsorgsplanen vill KPR ha en återkoppling från KS vilket 
skall stå i protokollet.
Lars Johansson och Elisabeth Stålarm går på nästa möte med KS.
Det är ett önskemål att presidiet kommer till näste KPR möte.
Vid senaste samrådsmötet i SPF var inte Valle med.

§6 Övriga rapporter 
SPF Skara har varit med på en veteranvetartävling och blev tvåa av tre lag. Nästa 
tävling hålls i Skara i Missionskyrkans kafé.



Vid Skara Seniors möte den 15 oktober informerades om det nya bygget Teglagården,
där blir 6 våningar med 90 boenden samt 8 LSS platser. Inflyttning hösten 2023. Ett 
studiebesök planeras till våren 2022
En äldremässa kommer att genomföras våren 2022, nästa möte för mässan är i 
januari 2022.
Den 16-20 maj 2022 hålls en folkhälsovecka.
Eva informerade om en Workshop om ofrivillig ensamhet som hon deltog i den 13 
september. Man pratade runt 4 delar: Relationer med familj, Funktionsnedsättningar 
och sjukdom, Osäkerhet och oro samt Stärka kommunikationen.

Elisabeth berättade om föredrag av Kristina Jutterström i Falköping.Där berättade 
Christina Jutterström om betydelsen av studiecirklar. Hon nämnde bland annat en 
studiecirkel i astrofysik.
Med tanke på att vi har Astro Sweden nära oss kunde det vara intressant att ha med 
dem på ett månadsmöte.
Elisabeth har varit på kurs i Lundsbrunn för nya styrelseledamöter.
Lars har varit på ett föredrag om boken Lagom av Göran Everdal.
Under oktobers nummer av Tidningen Äntligen hade vi en halvsidesannons, där vi 
informerade om vår verksamhet och önskade nya medlemmar välkomna till oss.

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter (se bilaga 1).
Vi bör på riksnivå ta upp problemet med bankernas olika behandling av möjligheten att
växla in och ut pengar, det är i dagsläget ett problem för alla föreningar och ideella 
organisationer. 

§8 Program/aktuellt läge
Aina informerade att hon efter den gemensamma grynkorvslunchen på Lundsbrunns 
Kurort där 55 spf:are deltog skickade in en Dagens Ros i Skaratidningen och 
Götenetidningen till kurorten som tack för en god lunch samt ett trevligt bemötande.

   

§9 Synpunkter på kommande äldreomsorgsplan.
Finns med i § 5.

 

           §10 Webbsidan och facebooksidan/lämpliga uppdateringar.
Inget nytt.



 

§11 Aktuella inbjudningar/konferenser
Kurs om Informera och Informeras hålls den18 november på Lundsbrunn.
Anita är anmäld.

§12 Övrigt
Inget övrigt att meddela

§13 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 7 december kl: 09:30 på Sockerbagaren.
Mötet avslutas med jullunch på Brunnsbo
Anmälan för  lunchen görs till Eva Lindholm senast den 1 december.

§14 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte är den 17 november kl: 14:00 i Missionskyrkan.

§15 Avslutning
Ordföranden tackade för ett trevlig möte.   

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


